[bookmark: _GoBack]Lightning kills woman in Kakulu [Democratic Republic of Congo]
http://acpcongo.com/acp/une-foudre-tue-une-femme-a-kakulu/
Kananga, Jan. 28 2019 (ACP) - An electric shock recently killed a 25-year-old woman in Kakulu locality, in Luebo territory, Kasai, more than 75 km from the administrative center of this administrative entity.

The body of the victim, single and mother of two children, was transported by motorcycle to Kananga to more than 140 Km from the place of drama for her burial thanks to the help of the members of her biological family. The death of the unfortunate woman has been commented on in all directions in Kakulu and Kananga, the most superstitious attributing it to a supernatural cause, the others to a simple natural phenomenon. ACP / Kayu / DNM





Une foudre tue une femme à Kakulu [Republique democratique du Congo]
http://acpcongo.com/acp/une-foudre-tue-une-femme-a-kakulu/
Kananga, 28 Jan. 2019 (ACP) – Une décharge électrique a tué dernièrement une femme de 25 ans à la localité de Kakulu, dans le territoire de Luebo, au Kasaï, à plus de 75 Km du chef-lieu de cette entité administrative.
Le corps de la victime, célibataire et mère de deux enfants, a été acheminé par moto à Kananga à plus de 140 Km du lieu de drame pour son inhumation grâce au concours des membres de sa famille biologique. La mort vde l’infortunée a été commentée dans tous les sens à Kakulu et à Kananga, le plus superstitieux l’attribuant à une cause surnaturelle, les autres à un simple phénomène naturel. ACP/Kayu/DNM

